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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäles i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare 

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 

 
 

 

S
A
L
A
1
0
0
0
, 
v
 2

.0
, 
2
0
1
2
-0

8
-0

2
  

N
:\

K
S
F
\P

e
n
s
io

n
ä
rs

rå
d
\2

0
1
9
\M

in
n
e
s
a
n
te

c
k
n
in

g
 K

P
R
 2

0
1
9
-0

9
-0

9
.d

o
c
x
  

Minnesanteckningar 9 september 2019, kl 13.00-15.00. 
 

Närvarande  
Erik Hamrin  vice ordförande i kommunstyrelsen 
Camilla Runerås  opposition i VON 
Bo Kihlström  förtroendevald 
Nina Nilsson  sekreterare  
 
Ordinarie ledamöter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala 
Anita Bertilsson  Möklinta PRO 
Agneta Selling  Stortärna SPF 
Lars Alderfors  Sala PRO 
Kerstin Harring  SKPF 
Gerd Långhede  Ranstaortens PRO 
Ann-Marie Smeds  Västerfärnebo PRO 

Ersättare 
Marianne Ling  Västerfärnebo PRO 
Roger Borlund  Ransta PRO 
Ing-Britt Andreé  SPF Seniorerna Sala 
Claire Höglund Wilhelmsson  Sala PRO 
 

1. Föregående protokoll 

Erik Hamrin går igenom föregående protokoll. Inga lösa trådar att följa upp 
annat än att ha fortsatt rapportering från vård och omsorg. 
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2. Information från organisationerna 

Referensgruppen för Kommunala pensionärsrådet har inkommit med en 
lista på frågor som bifogas minnesanteckningarna tillsammans med svar 
från Maria Ekelund-Dannert på vård och omsorg. 

Per Byström, SPF, tar upp frågan om Attendo om det har hänt något mer med 

kontakt mellan Sala kommun och Attendo. 

Camilla Runerås svarar:  
Det finns inget beslut om upphandling vad gäller Attendo, men underlag för 
en eventuell upphandling håller på att tas fram av de styrande partierna. 
Samtidigt har Sala kommun egna platser på såväl Jakobsbergsgården som 
Björkgården på grund av låg efterfrågan, så det är inget stort behov av plat-
ser i dagsläget. 

 

Gerd Långhede, Ransta PRO, låter meddela att vattengympan i Sätrabrunn 
har dragit igång och är väldigt populär. Dock är bidraget från Sala kommun 
lite lägre i år.  

Camilla Runerås informerar om att hon precis har varit på studiebesök 
på Jakobsbergsgården, och där berättar enhetschef om en bättre sommar i 
år än året innan. Framförallt är det planeringen av vikarier och dubbelgång 
som har fungerat bättre än tidigare. 

 

Ann-Marie Smeds, Västerfärnebo PRO, informerar om att enhetschefen ska 
sluta på Björkgården. Distriktsjuksköterskemottagningen på Björkgården 
är väldigt uppskattad, enkelt att ringa till sin läkarstation och sedan få en 
tid hemmavid. 

Lars Alderfors, PRO Sala och Agneta Selling Stortärna SPF, tar upp frågan 
hur vi når ut till nyanlända. Kontakt har tagits efter mötet med Senada 
Trstena på vård och omsorg och kontakt kommer att tas med olika kultur-
föreningar för att informera om pensionärsrådet. 

Övrig information från organisationerna är att det har varit en aktiv boule-
sommar. Dansen har dragit igång på allvar nu och rockkören börjar för sä-
songen 17 september. Det har dessutom ätits lite surströmming under au-
gustimånad i de olika organisationerna. 
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3. Tillsammans för psykisk hälsa seniorer 

Brittmari Ligne Carlsson och Kerstin Liljegren från Studieförbundet Vuxen-
skolan informerade om samtalsgrupp för seniorer. Föredraget bifogas min-
nesanteckningarna, och det visade sig att SPF redan har haft besök, och det 
lät som att fler pensionsorganisationer kommer att bjuda in till samtal kring 
samtal. 

4. Information från kommunstyrelsen 

Erik Hamrin informerade om det nya sjukhuset, Sala kommun är inblandad 
i periferin, mest när det gäller plan. 
Bo Kihlström informerar om att Sala Väsby kommer att flytta in i gamla la-
sarettet under hösten och Achima Care ska flytta till de nya lokalerna under 
hösten. 
Till mötet i december kommer någon från Region Västmanland att bjudas in 
för att kunna berätta mer om tankarna kring sjukhuset. 

Sala kommun kommer att förstärka vinterbelysningen i år, det kommer att 
lysa längre, inte bara i samband med julen. Det kommer även att lysas upp 
på några nya platser från och med november.  

5. Övriga frågor 

Gerd Långhede, Ransta PRO, undrar hur det går med Trygghetsboendet i 
Ransta. Informationen har varit knapphändig på senaste tiden. 
Erik Hamrin svarar att han vet att samtal förs mellan Riksbyggen och kom-
munalråd Anders Wigelsbo och oppositionsråd Ulrika Spårebo. 

Gerd Långhede, Ransta PRO, framför önskemål om en distriktsjuksköters-
kemottagning i Ransta, på liknande sätt som det finns i Västerfärnebo. Eller 
kanske en ambulerande som kan åka runt i byarna. Frågan gällande di-
striktssjuksköterskemottagning skickas vidare till Region Västmanland. 

6. Nästa möte 

Måndagen den 2 december, 13.00-15.00 och sammanträdeslokal är Nya 
Rådmannen. Vår ambition är att någon från Region Västmanland ska 
komma och presentera lite kring sjukhusprojketet på detta möte. 
Förslag på Tema som finns kvar sedan tidigare är Regional samverkan-
grupp för äldre. Ny till listan är att en kommunsjuksköterska kommer och 
informerar om vad nära vård innebär.  
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Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 


